
Nieuwjaarsbijeenkomst      04 januari 2020 

 

Welkom en fijn jullie allemaal te zien. Graag wil ik namens het bestuur met 
jullie terugkijken naar 2019 en een boodschap meegeven voor 2020. 

In 2018 hebben we de mijlpaal in de Gestelse voetbalhistorie gerealiseerd. De 
oprichting van SCG’18. Dat was een zeer speciaal jaar en daar mogen we 
ontzettend trots op zijn. Het was ook het startsein om dit voorjaar te kunnen 
beginnen met de vernieuwing van onze binnen en buitenaccommodatie. De 
aannemers en onze werkgroep hebben de gehele hete zomer ontzettend hard 
gewerkt om alles voor het nieuwe voetbalseizoen klaar te hebben. Jullie 
hebben inmiddels allemaal het resultaat gezien.  

Ook hebben we onze maatschappelijke verantwoordelijkheid genomen. Veel 
duurzaamheidsvoorzieningen zijn aangebracht. Kurk in het veld, gasvrij 
verwarmen en 3 velden met de nieuwste led verlichting. We gaan ook de 
afvalstromen scheiden om daarmee de berg plastic van 10 ton, waaronder 
32.000 plastic bekertjes terug te dringen. En in het belang van onze jeugd is op 
zaterdag tot 15.00 uur ons sportpark voortaan rookvrij. 

Kortom, een topaccommodatie die klaar is voor de toekomst door een prima 
samenwerking met gemeente, aannemers, vrijwilligers en vele sponsoren.   

Bestuurlijk is beleid opgesteld over Vertrouwenspersonen, Privacy, Nix18, Lief 
en Leed en de VOG voor kaderleden. We hebben ook financieel flink moeten 
investeren in de club, maar de financiële vooruitzichten zijn positief. Mede ook 
dankzij het goede werk onze penningmeester en de sponsorcommissie. De 
kledingcommissie heeft een mooie webshop opgezet voor online bestellen. En 
de jeugdcommissie heeft o.a. een zeer geslaagde seizoenafsluiting voor de 
jeugd georganiseerd onder leiding van Dirk, onze nieuwe jeugdvoorzitter. 

Velen van jullie zullen met mij beamen dat onze Supportersvereniging Victoria, 
de mooiste en grootste van Brabant, in augustus een heel gezellig en succesvol 
fiets en puzzeltocht T(r)appen & Happen heeft georganiseerd. We zijn erg blij 
met hun grote betrokkenheid bij onze jeugd en seniorenafdeling en zij kunnen 
ook elke steun gebruiken. Dus wie nog geen lid is, meld je dan aan.   

Wat betreft het voetbal, want we zijn immers een voetbalclub, is de technische 
commissie verantwoordelijk voor het voetbaltechnisch beleid voor de gehele 
vereniging. Zij zijn ontzettend druk en goed bezig geweest om de bijna 60 
teams in te delen, te begeleiden en het technisch kader te ondersteunen. De TC 
heeft het Jeugdvoetbalbeleidsplan opgesteld en dit jaar krijgen beginnende 
trainers een cursus van de KNVB. We zijn gestart met kaboutervoetbal en de 



Old stars hebben ook hun plek gevonden. De meisjes/dames tak is volledig 
geïntegreerd en is een wezenlijk onderdeel van de club geworden, waarmee 
we erg blij zijn. 

Voetbal verbindt ons, maar onze club is veel meer dan voetbal. Wij zijn een 
club waar lief en leed gedeeld wordt en emoties worden getoond. Goede en 
serieuze gesprekken, een lach en een traan, maar ook gewoon slappe klets. In 
onze gezellige kantine, langs de lijn, in de 3de helft en ook in ons dorp. Dat 
hoort erbij en daarom is SCG’18 een echte dorpsclub waar iedereen zich thuis 
kan voelen en maakt het een belangrijk onderdeel uit van onze gemeenschap.  

Het gaat uiteindelijk allemaal om mensen die hier samen komen. Daarom wil ik 
nu een moment stilstaan bij onze dierbaren die ons in 2019 zijn ontvallen en 
ook om de zieken onder ons in 2020 de nodige kracht te geven. 

> 

Gaat alles dan perfect binnen onze club? Nee, dat niet. Het is en blijft mensen- 
en vrijwilligerswerk. Iedereen wil vanuit zijn en haar optiek het beste doen voor 
de club en dat waarderen wij. Wel blijven we altijd streven naar verbetering. 
Het is immers nooit klaar bij een club van 1000 leden. 

Als het om voetbal gaat, gaat het uitstekend bij de jeugd en de dames. De 
herenselectie zit in een lastige periode. Dat is bekend en emoties lopen soms 
hoog op, met veel afwijkende meningen langs de lijn hoe het zou moeten en 
dat er wat moet gebeuren. Daarover is veel gesproken binnen het bestuur en 
met de spelersraad, de technische commissie, trainer en staf. Zij hebben allen 
nadrukkelijk aangegeven vertrouwen te hebben in de toekomst en de ingezette 
koers met eigen spelers en dezelfde begeleiding. Als bestuur staan wij pal 
achter onze spelers, trainer en staf. Wij roepen iedereen op hetzelfde te doen. 
Dit is wat nu nodig is. Steun krijgen van je eigen supporters in deze moeilijke 
fase is juist nu erg belangrijk. Deze steun heeft SCG’18 bij de Meierijcup ook 
ontvangen van het dolenthousiaste publiek. Laat jullie steun en het winnen van 
de cup het vertrouwen geven aan onze spelers en staf voor een goede 2de 
seizoenshelft. Dan komt het goed, daarvan zijn wij overtuigd. 

Natuurlijk had ik graag iedereen persoonlijk willen benoemen en bedanken. De 
kans om iemand per ongeluk te vergeten is echter te groot. Vandaar dat ik 
namens het bestuur de grote waardering uitspreek voor de inzet en 
betrokkenheid van alle leden, kaderleden, de vele vrijwilligers en sponsoren, de 
stichtingen Ontspanning, Zegenwerp en Heidelust, de onderhoudsploeg, de 
sportparkdiensten, de kledingcommissie, de Jeugd en Technische commissie,  
het secretariaat, ons scheidsrechterskorps en supportersclub Victoria. Jullie 
allemaal maken en zijn SCG’18, iedereen is daarin even belangrijk en zonder 



jullie kan er niet gevoetbald worden. Graag een daverend applaus voor al deze 
mensen. 

Tot slot, zoals gezegd, wij zijn een club van 1000 leden met een grote 
achterban. Feit is dat nooit iedereen het met elkaar zal eens zijn en dat hoeft 
ook niet. Een gezonde discussie is juist goed, waarbij begrip en respect voor 
ieders standpunt en verantwoordelijkheid daarbij wel belangrijk is. We moeten 
blijven praten met elkaar en niet over elkaar. Uiteindelijk wil iedereen het 
beste voor SCG’18. Daarvoor is ieders steun onmisbaar en dat is mijn 
boodschap voor 2020. 

Namens het bestuur wens ik iedereen een heel goed, gelukkig, gezond en 
gezellig 2020 toe. Dank jullie wel. 

 

Namens Bestuur SCG`18                                                                                                                                     
Rick Groetelaers, voorzitter 

 

 

 


